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az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felelős tárca nélkül i

miniszterhez, mint a tárgyban illetékes kormánytaghoz

Hogyan kívánja a Kormány a Bethlen Gábor Alapon keresztül támogatni a környez ő

országokban működő' magyar szervezetek nyári programjait, miközben a vonatkozó

pályázatok még kiírásra sem kerültek ; van-e áthidaló megoldása a Kormánynak a kérdés

kezelésére, vagy továbbra is úgy gondolja, hogy a pályázatoknak a tavalyihoz képest ké t

hónapos Csúszássut való kiírásával egy – adott esetben több ezer fis – rendezvén y

tárriogatásáról elegendőannak kezdete előtt néhány héttel dönteni ?

címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

A Jobbik Magyarországért Mozgalom a második Orbán-kormány eddig i

nemzetpolitikai cselekvéseit csőd közelinek ítéli meg, hiszen a szimbolikus gesztusokon kívü l

– az állampolgárság megadását nem számítva – eddig elmaradt a lényegi segítség . A határon

túli pályázatokat lebonyolító Szülőföld Alapot Önök megszüntették, viszont az támogatásokat

kezelő új alapot csak április közepén jegyezték be . A Szülőföld Alap és a Bethlen Gábor Ala p

közötti átmenet tragikus, hiszen 4-5 hónapos késéssel kezd ődik a kormánykoalíció által

megálmodott pályázati rendszer lebonyolítása, ami a határon túli szervezetek számár a

elfogadhatatlan. Csupán mai napon írták ki a nevelési-oktatási támogatások pályázatait . Ezt a

szocialisták tavaly már februárban megjelentették. Hol van itt a sokszor hangoztatott

nemzetpolitikai fordulat?



Különösen aggasztó a külhoni magyar szervezetek nyári programjaina k

finanszírozhatósága, amellyel Önök szerint semmi gond nem lesz . Nos, az érintettek másként

vélekednek. Szeretném tájékoztatni Önt, hogy egy rendezvény megszervezése az esemén y

előtt több hónappal elkezdődik, így költségvetési támogatást is ehhez kell igazítani . A

Szülőföld Alap nem volt tökéletes, de még abban az időszakban is sokkal biztosabb volt a

pályázati rendszer, mint Fidesz-KDNP kormánykoalíció els ő évében. Jelenleg a pályáztatá s

több hónapos késésben, hiszen mint ahogy a Kormány is tudja, a pályázati kiíráso k

lebonyolításán már rég túl kellett volna esni. A határon túli szervezetek a következő

hónapokban nagy tömegeket vonzó rendezvényeket szeretnének lebonyolítani, immáron ré g

feladva arra a reményt, hogy ezt a magyar állam segítségével tehetik meg.

Ellenzéki képviselőként felhívom a figyelmét, hogy a határon túli magyaro k

álláspontját közvetítem, így nem csak a Jobbik ösztönzi Önöket a jobb belátásra, hanem a

riasztó valóság is . A türelmi idő lejárt, minden normális, nemzeti érzelm ű ember gúnyhatáron

innen és túl bizakodott benne, hogy 2010-ben valóban egy nemzeti fordulat következett be ,

ám mint az elmúlt hónapok is mutatják, az ígérgetés kiválóan megy Önöknek, viszont az

eredménnyel adós a második Orbán-kormány . A szóban forgó pályázatok tavaly március

ötödikén jelentek meg, eddig tehát Önök ehhez képest két hónap késésben vannak !

Kérdezem tehát Miniszter Úrtól :

Hogyan kívánja a Kormány a Bethlen Gábor Alapon keresztül támogatni a kvrnt°ez ő

országokban működőmagyar szervezetek nyári programjait, miközben a vonatkoz ó

pályázatok még kiírásra sem kerültek?

Nem gondolja a Kormány, hogy a pályázatok májusi megjelentetésével

ellehetetlenülhetnek a szóban forgó rendezvények ?

Van-e áthidaló megoldása a Koraránynak a kérdés kezelésére, vagy továbbra is úgy

gondolja, hogy egy adott esetben több ezer fős rendezvény támogatásáról elegendő

annak kezdete előtt néhány héttel dönteni ?

A tusványosr" párttábor szervezőinek nyilván nincs aggódnivalója, azt bizonyár a

szépen kistafírozzák idén is, de mi lesz a többi rendezvénnyel?

Závay István

országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom

Várom megtisztel ő válaszát !
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